
 

        
Referat af skolebestyrelsesmøde   

mandag d. 24.4 kl. 18.30 – 21.00 i personalerummet 
 

Deltagere: Trine Berg Hansen, Claus Reiners, Jesper Stoltz Haugen, Sabrina Cataliya Sisic, Mia Wang 

Thorsen, Karin Nørgaard Kirkeby, Lærke, Pernille Madsen, Jes Fechtenburg og Søren Ravn Jensen 

 

Deltager ikke: Kristian Kühnel, Kasper Hollister, Gry Højborg Brandenburg og Noah 

 

 Dagsorden Punktets 

form 

Tid  Referat 

1.  Godkendelse af 

referat 

 5 

minutter 

Referatet blev ikke godkendt. 

Kristian deltog ikke. 

Det skal stå tydeligere under budgetgennemgangen 

at vi går ind i et år med underskud.  

Referatet rettes til og rundsendes til bestyrelsen. 

 

2.  Godkendelse af 

dagsorden 

 5 

minutter 

Dagsordenen blev godkendt. 

 

 

3.  Nyt fra elevrådet 

 

 5 min Lærke fortalte at planlægningen af elevrådsdagen er 

i fuld gang. 

 

4.  Kommende 5. 

årgang 

 

Orientering 10 min Ledelsen orienterede om strukturen på kommende 

5. årgang. Det er besluttet i tæt dialog med 

forældregruppen at fastholde årgangen, som en 

gruppe og fravige den normale klassestruktur. 

 

Skolens 4. årgang er på 30 elever og er gået fra 28 

elever til 30 elever over de sidste 1½ år.  

Det er en elevgruppe der har et stærkt socialt 

fællesskab og også et stærkt læringsfællesskab. 

 

5.  Møde med 

forældrerådene 

 

Drøftelse 15 min De bestyrelsesmedlemmer, der deltog i møde med 

forældrerådene, lavede en samlende opfølgning på 

mødet. 

 

Der var ni deltagere fra forældrerådene med alle 

klasser repræsenteret, på nær en enkelt årgang. Det 

er flot. 

 

Der er et ønske om at forventningsafstemme hvilke 

roller og opgaver der kan ligge i opgaven som 

forældreråd. Der er en fleksibel ramme om det nu 

indeholdende emner såsom trivselsaktiviteter uden 

for skoletiden, forplejning til særlige skoledage og 

fx deltagelse i møder med skolens ledelse.  

 



Der var et ønske om mere vidensdeling mellem 

forældrerådene på tværs på skolen, men ikke 

konkrete ideer til hvordan. 

 

Der var også et forslag om at skolebestyrelsen 

rækker ud til forældrerådene en gang årligt og 

spørger ind til forældrerådenes aktiviteter.  

En sådan praksis vil måske kunne bringe 

forældrerådene og skolebestyrelsen tættere på 

hinanden.  

 

Der blev talt om fordele og ulemper ved at have 

forældreråd på årgangene og ikke på hver klasse.  

 

Der var en oplevelse af, at personalet indgår i 

samarbejde med forældrerådene i meget forskelligt 

omfang. 

 

Der blev også talt om hvordan man som forældre 

kan kommunikere om noget der potentielt er svært. 

Forældrerådene blev henvist til at tale med teamet 

og hvis det stadigvæk ikke løses, så skal 

forældrerådene kontakte skolens ledelse. 

Skolebestyrelsen inviterer også til at de kan spørges 

og guide forældrerådene til at placere deres 

spørgsmål det rette sted. 

 

Der var opbakning til at støtteforeningen skal 

videreføres.  

 

6.  Toiletforhold 

 

Drøftelse 15 min Der blev givet en opfølgning på punktet fra seneste 

bestyrelsesmøde om elevernes toiletforhold. 

 

Lærke fortalte, at elevrådet har drøftet det på deres 

seneste møde. I ungemiljøet er der tilsyneladende en 

tendens til at klasserne går på hinandens toiletter og 

at der er en oplevelse af at der ikke er rent.  

Pernille har talt med rengøringen. Deres oplevelse 

er at toiletterne er pæne. Der er ikke ”mere” at 

rengøre end normalt, børnene er gode til at gå på 

toilettet. Der gøres rent i indskolingen to gange om 

dagen. Børnene giver udtryk for, at hvis der ligger 

papir på gulvet, så synes de, det er ulækkert. 

 

Der kom forslag om at hver årgang kan udsmykke 

deres egne toiletter. Julie Rossen bliver involveret i 

at inddrage elevrådet i en løsning i at peppe 

toiletterne op. 

 

Der er et passende antal toiletter på skolen i forhold 

til antallet af klasser/elever. 

 

7.  Skoleårets 

planlægning 

 

Orientering 30 min Pernille orienterede om næste skridt i processen 

med at planlægge kommende skoleår. 

Forud for fagfordelingen, skal teamstrukturen være 

på plads. Der er fokus på kontinuitet i bemandingen 



på årgangen. Vi forsøger at der er minimum en 

kendt voksen, der følger med i det følgende skoleår. 

En kendt voksen er en voksen, som man har haft i 

det indeværende skoleår. 

 

Team meldes ud sammen med skemaet umiddelbart 

inden ferien. Vi melder det ikke ud, før fagfordeling 

og skema er på plads.  

 

8.  Principper – 

værdiregelsæt og 

ordensregler 

 

Drøftelse 30 min Udkast til ordensregler og værdiregelsæt med tobak, 

mad-og måltid og mobiltelefonbrug var rundsendt 

inden mødet. 

Skolebestyrelsen gav deres inputs til det videre 

arbejde. 

 

9.  Kontaktudvalgsmøde 

 

Drøftelse  10 min Bestyrelsen drøftede dagsordenen til kommende 

kontaktudvalgsmøde. 

 

10.  Til AULA 

 

 2 min  

11.  Meddelelser 

a: formand 

b: ledelse 

c: personale 

d: andre 

 

 5 min  

a. intet 

b. intet 

c. intet 

d. intet 

12.  Eventuelt 

 

 5 min Ingen punkter 

13.  Dagsorden til næste 

møde 

 

 3 min 

 

- Opfølgning på forældrerådsmøde  

- Opfølgning på kontaktudvalgsmøde 

- Deltagelse på forældremøde på kommende 

0. årgang. Møde 31. maj. 

 

14.  Meddelelser vedr. 

elever og personale 

 

Orientering 10 min  

 

 

Med venlig hilsen 

 

Formand   Skoleleder 

Jesper Haugen Pernille Madsen 


